
Protokół Nr 61 
z posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

z dnia 5 lipca 2023 r. 
 

Przewodniczący Komisji radny Jaromir Chojecki otworzył i prowadził posiedzenie Komisji Ładu 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 
Powitał członków Komisji, mieszkańców Milanówka.  
Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 
Obrady Komisji odbyły się w dniu 5 lipca 2023 r. (środa) o godz. 18:00, w budynku „B” Urzędu Miasta 
Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 
 
Skład Komisji: 
Przewodniczący Jaromir Chojecki 
Radny Witold Mossakowski  
Radna Jolanta Nowakowska  
Radny Krzysztof Ołpiński nb 
 
Porządek obrad Komisji: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Opinia Komisji dotycząca projektu uchwał w sprawie: 
a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pewna”; 
b) przekazania projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Milanówek Dyrektorowi Regionalnemu Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie celem zaopiniowania; 
c) zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek i Gminy Brwinów. 
3. Sprawy różne. 
 
Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze obrady komisji zostały przysłane dwa projekty uchwał. 
Pierwsza uchwała dotyczy uchwalenia Regulaminu monitoringu wizyjnego oraz udostępnienia nagrań 
monitoringu wizyjnego parkingu P&R w Milanówku. Następna uchwała dotyczy uchwalenia regulaminu 
bezpłatnego parkingu w systemie P&R zlokalizowanej w miejscowości Milanówek przy ul. Warszawskiej na 
odcinku ul. Brzozowej do wiaduktu drogowego w ciągu ul. Smoleńskiego.  
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk przybliżył treść projektów uchwał. Projekty uchwał są potrzebne w celu 
rozliczenia projektu parkingów. 
Przewodniczący Komisji zaproponował wprowadzenie projektów uchwał w punkcie „d” i „e”.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wprowadzenie uchwał w punkcie „d” i „e”.  
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1-wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała przyjęcie porządku obrad ze 
zmianami.  
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dotycząca projektu uchwał w sprawie: 
a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pewna”. 
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch przedstawiła projekt uchwały.  
Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pewna” jest 
efektem wątpliwości, które pojawiły się w związku z wydaniem warunków zabudowy dla ul. Barwnej. Tam 
wydawane są warunki zabudowy dla nieruchomości gospodarczej. Projekt decyzji dotyczący lokalizacji 
inwestycji celu publicznego pod teren cmentarza został wysłany do uzgodnień. Projekt obejmuje działki pod 
rozbudowę cmentarza parafialnego. Działki 76/7, 76/9, 79/4 wchodzą w teren projektu planu. Projekt decyzji 
został dzisiaj wysłany do uzgodnień. Decyzja lokalizacyjna posadawia cmentarz zgodnie z przepisami. Plan 
obejmuje duży teren, ponieważ obejmuje teren przerwy w obowiązujących planach. Jest to projekt 



przystąpienia do planu oraz zmiany planu dotyczącego strefy ochrony konserwatorskiej. Plan zabezpieczy 
możliwość chowania zmarłych na obecnie pustych działkach cmentarza, a także zabezpieczy strefy buforowe 
(50m), żeby nie pojawiła się tam żadna zabudowa. Zagospodarowanie terenu jest zgodne ze studium.  
Radny Jaromir Chojecki zapytał, dlaczego jest to tak duży obszar. Czy to nie spowoduje długotrwałej 
procedury. 
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch wyjaśniła, że przystępując do sporządzenia planu należy 
opracować jak największy obszar. Teren cmentarza zabezpiecza decyzja lokalizacyjna.  
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk podkreślił, że wkład pracy przy dużym planie jest podobny jak przy małym 
obszarze. Na tym terenie jest tak wysoki stopień zaawansowania, że uchwalenie planu będzie polegało na 
usankcjonowaniu tego, co tam jest. Jest zabudowa, drogi są wydzielone. 
Przewodniczący Komisji uważa, że plan powinien ograniczać się tylko do cmentarza. 
Radna Jolanta Nowakowska zadała pytanie w sprawie wymienionych działek. Co to są za działki, gdzie są 
zlokalizowane, przy jakiej ulicy. 
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk podkreślił, że plan zagospodarowania „Zachód 2” na pewnym odcinku 
biegnie na skos przez posesje. Taka sytuacja zdarza się np. na ul. Partyzantów, że ktoś ma część działki  
w planie, a część poza planem. Plan „Zachód” powinien być zmieniony, żeby działki były przypisane do 
konkretnego planu.  
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch wyjaśniła, że w poprzednim planie „Zachód” wygląda to w ten 
sposób, że plan kończy się w połowie działek. Stąd jest zamiar objęcia całości tych działek planem.  
Radna Jolanta Nowakowska chciałaby doprecyzować, czy wszystkie te działki z wymienionymi numerami są 
przy ul. Barwnej. 
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch zaprzeczyła.  
Radny Piotr Napłoszek zapytał, czy w przypadku, jeżeli nie przystąpi się do planu to UM wystąpi do SKO, żeby 
zawiesić postępowanie, które się toczy przez 9 miesięcy o wydanie WZ w drugiej instancji.  
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch wyjaśniła, że to nie są warunki zabudowy. To jest decyzja 
lokalizacyjna.  
Radny Piotr Napłoszek podkreślił, że toczy się postępowanie o wydanie WZ, obecnie jest w drugiej instancji 
dla nieruchomości przy ul. Barwnej. Jeżeli gmina przystąpi do uchwalenia planu to jest to podstawa do 
zawieszenia postępowania o wydanie WZ. Jeżeli przystąpimy do tego planu to UM wystąpi do SKO  
o zawieszenie tego postępowania?  
Kierownik Referatu GN Małgorzata Makuch uważa, że tak. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu „Pewna”. 
Komisja w głosowaniu: 1- przeciw, 2- wstrzymujący, negatywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
b) przekazania projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Milanówek Dyrektorowi Regionalnemu Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie celem zaopiniowania. 
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk poinformował, że jest to projekt uchwały w sprawie przekazania zmiany 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek Dyrektorowi 
Regionalnemu Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie celem zaopiniowania. Treść w projekcie uchwały:  
§ 1. Przekazuje się projekt zmienionego Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Milanówek, w brzmieniu załącznika do niniejszej uchwały, organowi regulacyjnemu - Dyrektorowi 
Regionalnemu Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie celem zaopiniowania – w zakresie wyznaczonym przez Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody 
Mazowieckiego nr WNP-I.4131.87.2023.MS. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta 
Milanówek.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że nie ma nikogo z MPWiK na komisji, kto mógłby omówić projekt uchwały 
oraz brak jest podpisu radcy prawnego pod projektem uchwały. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przekazanie projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek Dyrektorowi Regionalnemu Zarządu Gospodarki 
Wodnej w Warszawie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie celem zaopiniowania. 
Komisja w głosowaniu: 3- wstrzymujące, nie zaopiniowała projektu uchwały jw.  
 



c)zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek i Gminy Brwinów. 
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk poinformował, że przedstawiony projekt uchwały dot. wprowadzenia zasad 
regulujących wzajemne korzystanie z sieci wod-kan dla Gminy Milanówek i Gminy Brwinów. 
W treści uchwały nr 619/LXXVIII/23 zmienia się treść załącznika do uchwały, który otrzymuje brzmienie 
zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały. Załącznik stanowi właściwy wzór porozumienia.   
Pan Bąk podkreślił, że dokument jest obszerny. Niestety nie ma nikogo z MPWiK, żeby można było omówić ten 
temat.  
Przewodniczący Komisji nawiązał do paragrafu 4 i 6, gdzie RMM naniosła swoje poprawki odnośnie do 
załącznika nr 3. W propozycji Gminy Brwinów napisano, że zmiana załącznika nr 3 wymaga zawarcia aneksu 
między stronami bez konieczności uprzedniego wyrażenia zgody przez Rady Gmin. Gmina Milanówek napisała 
w załączniku nr 3, że taka zgoda ma być zawarta. Gmina Brwinów nie wyraziła na to zgody, na taki zapis  
i zaproponowała wersję pierwotną.   
Radny Piotr Napłoszek podkreślił, że radni prosili o jedną konkretną informację dot. ilości nieruchomości 
zabudowanych lub niezabudowanych, które można podłączyć na terenie graniczących ze sobą gmin. Jest to 
łącznie ok. 80 nieruchomości. Te informacje można zawrzeć w załączniku, że te konkretne nieruchomości 
można podłączyć. Dotyczy to tylko wskazanych nieruchomości, ponieważ Brwinów ma problemy z dostępem 
do wody i może wystąpić taka sytuacja jak z Grodziskiem Maz., który na podstawie podobnego porozumienia 
podłącza swoje nieruchomości do ujęć wody z Milanówka. Problemem jest wyrażenie zgody in blanco dla 
Gminy Brwinów. Wyrażenie zgody jest kompetencją obu gmin. Radny uważa za nieprawidłowe zrzeczenie się 
swoich kompetencji przez RMM i przekazaniu jej burmistrzowi. Taki zapis będzie wadliwym zapisem. Radni już 
wyrażali swoją wolę w tym zakresie, żeby podłączyć tylko wskazane nieruchomości. Załącznik do porozumienia 
przedstawiony przez UM nie ujmuje wszystkich nieruchomości, które są obecnie podłączone, co wynika  
z Geoportalu.  
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk pozyska informacje i razem z Prezesem MPWiK przygotuje załącznik do 
regulaminu i przed sesją przedstawi Radzie. 
Mieszkanka Milanówka poruszyła temat podłączenia nieruchomości do kanalizacji. Od czterech lat 
mieszkańcy starają się o przyłącze do kanalizacji, którego nitka jest w odległości 1,5 m od ich szamba.  
Przyłącze znajduje się na terenie gminy Brwinów.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka 
z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek 
i Gminy Brwinów. 
Komisja w głosowaniu: 3-wstrzymujące, nie podjęła opinii.  
 
d)uchwalenie Regulaminu monitoringu wizyjnego oraz udostępnienia nagrań monitoringu wizyjnego 
parkingu P&R w Milanówku. 
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk podkreślił, że przedstawiony projekt regulaminu jest wymogiem 
dofinansowania. Należy określić zasady. Dokument składa się z dwóch części tzn. zasad korzystania z parkingu 
i zasad monitoringu. 
Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uchwalenie Regulaminu monitoringu wizyjnego oraz 
udostępnienia nagrań monitoringu wizyjnego parkingu P&R w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1-wstrzymujacy, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
e)uchwalenie regulaminu bezpłatnego parkingu w systemie P&R zlokalizowanej w miejscowości Milanówek 
przy ul. Warszawskiej na odcinku ul. Brzozowej do wiaduktu drogowego w ciągu ul. Smoleńskiego.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uchwalenie regulaminu bezpłatnego parkingu w systemie 
P&R zlokalizowanej w miejscowości Milanówek przy ul. Warszawskiej na odcinku ul. Brzozowej do wiaduktu 
drogowego w ciągu ul. Smoleńskiego.  
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1-wstrzymujacy, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
Ad 3. 
Sprawy różne. 
Radny Piotr Napłoszek poruszył temat parkingu P&R przy ul Brzozowej. 
Radny Witold Mossakowski poruszył kwestię fatalnego stanu ul. Górnoleśnej.  



Radna Jolanta Nowakowska zapadała pytanie w sprawie pielęgnacji drzew na placu zabaw przy  
ul. Gospodarskiej.  
Radny Piotr Napłoszek zadał pytanie dotyczące daty otwarcia basenu. Radny poruszył temat dotyczący 
przesadzenia drzew z ul. Warszawskiej na ul. Sabiny Dembowskiej. Kto odpowiada personalnie za tą decyzję. 
Zastępca Burmistrza Marcin Bąk nie ma wiedzy, jakie były okoliczności przesadzenia drzew. Pan Bąk wie, że 
wykonawcą był ZGKiM.  
 
 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 
Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
/-/    
Jaromir Chojecki 
 
Protokołowała 
/-/ 
Małgorzata Obwojska 
 


